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第一部份 新鲜生活
Unit2 Squiffed Neighborhood Bar 迷情酒吧

Dialouge 4

A:Will you be joining Billy and I tonight at the Bar?

A:今晚和比利去喝酒，你也一起来吗?

B:Which one will you be going to?

B:你们要去哪个酒吧?

A:We are going to try the new one that opened up on 17th Street.

A:我们准备去17街新开的那个。

B:Sure ,I've been meaning to visit that place myself.

B:好的，我自己也一直想去那儿。

A:I want to stop off at my apartment to get changed so I should be there by 9 pm.

A:我想到我公寓先换身衣服，就定晚上9点吧。

B:OK,can I bring a date with me7

B:好啊，我可以带一个女伴吗?

A:Certainly. But if there are going to be four of us,I had better make reservations.

A:当然好啊，不过如果到时我们有4个人，我最好先预订一下。

B:Yes. that is a very good idea.It would be a shame if we could not find a place to sit.

B:对，这主意不错。要是到时找不到位子可惨了。

A:Then I'II make reservations for 9 pm for a party of four.

A:那我就订晚上9点4个人的位子。

B:I'II be there. Oh, is there a cover charge at the bar?

B:我会到的。噢，酒吧有没有服务费?

A:Not that I know of. Why do you ask?

A:我想没有。为什么问这个?

B:I want to make sure I bring enough money for my date and I.

B:确定一下我带的钱足够我和女伴花费的。

A:I hear the drinks and food there are moderately priced.You should be fine.

A:我听说那里饮料和食物的价格适中，你不会有问题的。

B:One last question.Is there a dress code there?

B:最后一个问题。那里规定穿正装吗?

A:No, its very casual there.Leave your jacket and tie at home.

A:没有，那里很随意的，不必穿西装打领带。

B:Perfect.I wanted to have a casual evening tonight.

B:这最好不过了。我就希望今晚过得随意自在些。

A:I'II see you there at 9pm.

A:9点那里见。

B:Okay.See you then.

B:好。到时见。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net

- 2 -

